
Groningen, 13 oktober 2015 

 

Aan wethouder Paul de Rook en fracties van de gemeenteraad van de gemeente Groningen. 

 

 

Geachte wethouder en raadsleden 

 

Onlangs zijn plannen bekend gemaakt om in onze wijk, de Professorenbuurt Oost, betaald parkeren 

in te voeren. Als buurtoverleg zijn we bij de totstandkoming van de plannen betrokken geweest. 

In het proces is in onze wijk een peiling gehouden, waaruit valt op te maken dat de meningen over 

een parkeermaatregel verdeeld zijn. Deze peiling is gehouden omdat het gemeentebeleid is dat 

alleen een parkeermaatregel ingevoerd wordt als er binnen een wijk draagvlak is. Uit de peiling 

bleek dat ongeveer de helft een maatregel wenst, terwijl de andere helft dit niet wil. 

 

Tegenstanders voeren onder andere aan dat betaald parkeren in onze wijk het parkeerprobleem 

onvoldoende oplost, omdat in verhouding tot het aantal huishoudens het aantal parkeerplaatsen 

beperkt is. Eindresultaat kan zijn dat we straks moeten betalen en nog steeds geen plek hebben. 

Voorstanders voorzien dat de voorgestelde maatregel (enige) verlichting geeft. De maatregel kan 

voor veel bewoners in de toekomst gewenst zijn met het oog op toenemende parkeerdruk door 

realisatie van woningbouwprojecten en het eventuele besluit in de Oosterparkwijk betaald parkeren 

in te voeren. Het is lastig te bepalen wat voor onze wijk de meest wijze keuze is. Als buurtoverleg 

staan wij mede daarom neutraal tegenover wel of geen maatregel. 

 

Tijdens de inspraakavond op 6 oktober j.l. liepen de gemoederen hoog op. Het is begrijpelijk dat 

vooral tegenstanders zich roerden. We vinden het mede vanwege de commotie gepast u op de 

hoogte te stellen van onze visie op de gang van zaken en we vinden het van belang dat de volgende 

punten in de besluitvorming worden betrokken: 

 

 Uit de peiling zou voortkomen dat een kleine meerderheid van de huishoudens voor een 

maatregel is. De respons op deze peiling was laag. Het is niet duidelijk of degenen die voor 

een maatregel stemden ook voor de maatregel zijn die nu voorligt, zeker niet omdat juist nu 

is gebleken dat de gemeente de tarieven voor betaald parkeren de komende jaren (fors) wil 

verhogen. Het beeld dat de peiling over het draagvlak schept, dient te worden genuanceerd. 

We vinden het overigens wonderlijk dat de gemeente nooit transparant heeft gemaakt wat 

onder 'draagvlak' verstaan wordt. Het besluit (wel of geen betaald parkeren) dient mede 

daarom helder gemotiveerd te worden 

 Het is niet duidelijk waar de grenzen van het gebied liggen waarin betaald parkeren wordt 

ingevoerd. Het lijkt ons van belang voor onze wijk dat - als de maatregel doorgaat - dit 

gebied zo groot mogelijk is, dus inclusief de wegen die de grens van onze wijk vormen. De 

natuurlijke grens ligt onder andere bij de Korreweg en de Oosterhamriklaan. Onduidelijk is 

waarom het gedeelte van de  Korreweg dat bij onze buurt hoort erbuiten ligt. Er bestaat 

verwarring over het wel of niet meedoen van de Oosterhamriklaan. 

 De parkeerdruk in onze wijk is het hoogst in de avonduren. We begrijpen de zorg  van 

tegenstanders dat het de vraag is in hoeverre betaald parkeren tot 18.00 uur de parkeerdruk 

na dit tijdstip daadwerkelijk zal verminderen. 

 Zeer laat ontvingen de bewoners van onze wijk de officiële brief van de gemeente over de 

termijn van inspraak. De brief (gedateerd op 16 september!) bereikte de bewoners pas tussen 

2 en 5 oktober, terwijl de termijn al enige tijd liep. Wij steunen de tegenstanders in hun 

oproep de termijn daarom in het kader van een goede procesorde te verlengen. 

 

Voor de goede orde: we zien het belang van een eventuele maatregel in, maar begrijpen ook de 



tegenstanders. Wat wij met deze brief willen bereiken is: 

 

- Dat u met de voorgaande punten in de besluitvorming rekening houdt, dus met inachtneming 

van een realistisch beeld van het draagvlak voor de voorgestelde maatregel in onze wijk; 

- Dat u begrijpt dat het resultaat van betaald parkeren zoals voorgesteld ongewis is, zodat een 

eventueel besluit tot het doorgaan van de maatregel vooral gericht is op een zo optimaal 

mogelijk resultaat. Dat betekent dat de straten op de grens van onze wijk ook meedoen. 

- Dat de inspraakperiode wordt verlengd, zoals hierboven omschreven. 

- Dat mocht betaald parkeren worden ingevoerd er alsnog een toezegging komt dat in de 

toekomst het aantal parkeerplaatsen in onze wijk gelijk blijft. 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Buurtoverleg professorenbuurt Oost 

 


